

外來人口變更新式統一證號資料更新通知

親愛的客戶，若您已於 2021 年 1 月 2 日(含)以後至內政部移民署換發新式統一證號(1 碼英文+9 碼數字)，請記得攜帶載有新式統號之居留證件、存摺、印鑑至原開戶分社臨櫃辦理變更統一證號作業。

另外，提醒您因本年度所得稅結算申報期間將屆，請注意您申報之統一證號與留存本社的統一證號是否相符，以免影響自身權益。倘您有相關問題，請與本社聯繫(連絡電話：082-325261 或洽各分社詢問)。

金門縣信用合作社 敬啟

中華民國一一〇年五月十二日

Updated new UI No. information for foreign population

Dear customer, If you changed to the new UI No.(1 English letter + 9 numbers) after January 2, 2021, please go to our branch where the account was opened. Bring your ARC bearing the new UI No., passbook, and authorized seal to change your account information in person.

To remind you, due to the deadline for the payment of the tax, and note that R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with new UI No. which you registered with is in conformity with the one that kept by our bank to protect your rights.

If you have any questions, please contact our customer service center (Contact number: (082)325261) or our branches.

Sincerely,

Kinmen Credit Cooperative

12/5/2021